
La presentació del nou plec de residus ja ha despertat els primers recels. El grup d’Esquerra 
Republicana al consell no està satisfet pel concurs presentat. Assegura que fa molt temps que s’hi 
està treballant i titllen la proposta de bogeria. En aquest sentit, no entenen el motiu perquè no s’ha 
arribat a una proposta consensuada única i s’han plantejat 5 models de recollida, segons el seu 
portaveu, el camprodoní Jordi Batchelli. 

Consideren que tot plegat respon a una maca de lideratge des del Consell Comarcal del 
Ripollès. Jordi Batchelli defensa que tècnicament el ple està ben plantejat, però auguren una guerra 
pel repartiment de costos.  
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